
ROIV.0012.3.6.2020

Protokół Nr 17/20
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 6 lipca 2020r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w Ośrodku Kultury w Dąbiu w godzinach od
14:00 do 15:30.  W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji: 
1. Pan Adam Adamczyk  - Przewodniczący Komisji,
2. Pani Joanna Kruszewska - Członek Komisji,
3. Pan Jarosław Nowak - Członek Komisji, 
4. Pan Wiesław Zarychta - Członek Komisji,
5. Pan Aleksander Jewak - Członek Komisji,
oraz
Pan Tomasz Sadłoń        - Wójt Gminy Psary,
Pani Marta Szymiec       - Zastępca Wójta Gminy Psary,
Pani Agnieszka Adamus – Stępień           - Skarbnik Gminy Psary,
Pani Mirella Barańska – Sorn - Sekretarz Gminy Psary,
Pan Tomasz Martynowicz - Zastępca Skarbnika Gminy Psary,
Pan Łukasz Siwczyk - Dyrektor ZGK w Dąbiu,
Pan Zbigniew Guzik - Kierownik Ref. Inwestycji i Remontów w UG 

    Psary,
Pan Rafał Kubik - Zastępca Kierownika Ref. Ochrony Środowiska 

   i 
Zarządzania Drogami w UG Psary.

Posiedzenie  Komisji  prowadził  Pan  Adam  Adamczyk  -  Przewodniczący  Komisji
Rewizyjnej, który powitał radnych i zebranych gości, a następnie przedstawił porządek posiedzenia,
który obejmował:
1. Wpływ pandemii koronawirusa na stan finansów gminy.
2. Sytuacja epidemiologiczna i sanitarna gminy w dobie pandemii – działania podejmowane przez 

gminę wraz z poniesionymi kosztami. 
3. Sprawy bieżące.

Ad. 6 - Sprawy bieżące
W sprawach bieżących zostały zgłoszone następujące sprawy:
1. Pan Jarosław Nowak:

a) zgłosił zarośniętą wysepkę w Preczowie,
b) zwrócił się z prośbą wykoszenia koło parkingu w Preczowie
c)  zapytał  o  przebieg  tematu  dotyczącego  dzików poruszonego  na  poprzednim posiedzeniu
Komisji.
 Pan  Wójt  wyjaśnił,  iż  na  wspólnym posiedzeniu  Komisji  Rady  zostanie  przedstawiona
informacja. 

2. Pani Joanna Kruszewska poprosiła o uczulenie firmy Strabag, aby odgradzała głębokie wykopy.
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3. Pan  Wiesław  Zarychta  poprosił  o  zwiększenie  patroli  Policji  na  ul.  Szkolnej  w  Psarach
(zwłaszcza w weekendy w zakresie pomiaru prędkości).

Przystąpiono do omawiania tematyki posiedzenia Komisji:
Ad.1 -  Wpływ pandemii koronawirusa na stan finansów gminy.  

Informację  w  tym  temacie  przedstawiła  Pani  Skarbnik,  która  poinformowała,  że
opracowania  ekspertów  oraz  podejmowane  działania  rządowe  potwierdzają  przewidywania,
o wpływie pandemii COVID na zmniejszenie dochodów bieżących samorządów lokalnych. 
Najważniejsze  trzy  źródła,  z  których  budżet  czerpie  dochody  to:  podatek  dochody  od  osób
fizycznych,podatek dochodowy od osób prawnych, podatek od nieruchomości. 
Zaprezentowano:
- analizę porównawczą zmian w uzyskanych wpływach podatkowych zanotowane w I półroczu
2020r. do analogicznego okresu w 2019r.
- zestawienie zmian w wybranych kategoriach dochodów bieżących (2019 - 2020)
- zmiany we wpływach wybranych dochodów bieżących i majątkowych
- prognozy dalszych zmian
Do  analizy  prognozy  dalszych  zmian  w  dochodach  bieżących  Gminy  Psary  posiłkowano  się
badaniem firmy,  działającej  na  zlecenie  Śląskiego  Związku  Gmin  i  Powiatów  Woj.  Śląskiego.
Uwzględniając  specyfikę  struktury  dochodów  Gminy  przygotowano  dwa  możliwe  scenariusze
zmian we wpływach dochodów Gminy (wariant A i B). 
- spadek dochodów własnych (wybrane pozycje) - wariant A i B
- wydatki bieżące w latach 2020 - 2021
- zmiany dla samorządów wynikające z tarczy antykryzysowej
- nadwyżkę operacyjną w latach 2020 – 2021.

Dalszych  szczegółowych  wyjaśnień  w  temacie  dokonał  Pan  Wójt,  który  przedstawił
informacje na temat m.in.: 
- nadwyżki operacyjnej
- podatku dochodowego, nieruchomości, w tym dwóch wariantów zmian we wpływach dochodów
Gminy
- działań w celu zmniejszenia wydatków bieżących na 2020r.
- propozycji rządowych walki z kryzysem
- poluzowania wskaźników zadłużenia – zmian w przepisach. 

Pan Wójt dodał, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady zostanie przedstawiona szczegółowa
prezentacja nt. wpływu pandemii na stan finansów Gminy. 

Ad.2 -   Sytuacja epidemiologiczna i sanitarna gminy w dobie pandemii – działania podejmowane  
przez gminę wraz z poniesionymi kosztami. 

Informację na temat sytuacji epidemiologicznej i sanitarnej gminy w dobie pandemii wraz
z kosztami wdrożonych działań  przedstawił Pan Wójt.

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 15 czerwca 2020r. został przyjęty jednogłośnie
przez radnych.
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Porządek  Komisji  został  wyczerpany.  Przewodniczący  Komisji  zamknął  posiedzenie
Komisji.

     Adam Adamczyk

           Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Podpisy członków Komisji:

1. Joanna Kruszewska - ……………………………………………

2. Jarosław Nowak -        …………………..……………………….

3. Wiesław Zarychta - ……………………………………………

4. Aleksander Jewak - ……………………………………………..

Protokół sporządziła:
Katarzyna Mucha
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